
Fra: Erlend Andås
Til: "Arne Kleivdal"; Arild Helland
Kopi: "anita.rath@atea.no"; "Brunborg, Bjørn"
Emne: SV: Vedkomande høgtalaranlegget på Knarvik stadion
Dato: 10. august 2016 12:44:00
Vedlegg: image003.png

Hei,

Bekrefter at Arne stiller med samme lydanlegg som i fjor. Rigger enten i morgen eller fredag
formiddag.

Avtalt pris 5000 kr.

Kommer til å søke kommunen om refusjon på dette innen 1. sept. i forbindelse med restmidler
kultur.

Mvh
Erlend Andås
Daglig leder

NBK –En klubb å vokse i

Nordhordland Ballklubb
Postboks 127
5903 Isdalstø.
Telefon: 94 00 41 90
Epost: erlend@nbksport.no
www.nbksport.no

Fra: Arne Kleivdal [mailto:arne.kleivdal@betonmast.no]
Sendt: 9. august 2016 07:21
Til: Erlend Andås <erlend@nbksport.no>; Arild Helland <arild@nbksport.no>
Kopi: 'anita.rath@atea.no' <anita.rath@atea.no>; 'Brunborg, Bjørn' <bjorn.brunborg@helse-
bergen.no>
Emne: SV: Vedkomande høgtalaranlegget på Knarvik stadion
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God morgen
Etpar ting:

· Må bare forsikre meg om atdere tar dette med lydanlegg videre med Arne Sæbø,
Erlend og ArildJ. Kan dere teste anlegget?

· Når detgjelder konsekvensene avde trasige værutsiktene for helgen, får vi ta en
beslutning ila torsdagi fhtbruk avhallen i stedetfor gresset, partyteltmed mer –altså
en plan B.

Ellers har vi kontrollJ

Arne

Fra: Arne Kleivdal
Sendt: 5. august2016 10:47
Til: 'Erlend Andås' <erlend@nbksport.no>; Arild Helland <arild@nbksport.no>
Kopi: anita.rath@atea.no; 'Brunborg, Bjørn' <bjorn.brunborg@helse-bergen.no>
Emne: VS: Vedkomande høgtalaranleggetpå Knarvik stadion

Tdi

Da må vi sikkertbe Arne S om å stille med anlegg. Tar dere dette videre, Arild og Erlend?

Fra: Therese Urdahl Braseth [mailto:Therese.Braseth@lindas.kommune.no]
Sendt: 5. august2016 10:13
Til: Arne Kleivdal <arne.kleivdal@betonmast.no>
Emne: VS: Vedkomande høgtalaranleggetpå Knarvik stadion

Hei

Se svar frå Atle. Anleggetfungerer, men det ble for dyrtå bytte detutnå. Du får sjekke om dere
kan bruke detanleggetsom er der nå, eller om dere må leie eget.

Med vennlig hilsen

Therese Urdahl Braseth
Eiendomssjef/Einingsleiar eining for eigedom

' 56 37 56 58
Ë 93 06 27 47
therese.braseth@lindas.kommune.no

Fra: Atle Vaage
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Sendt: 5. august 2016 09:56
Til: Therese Urdahl Braseth
Emne: SV: Vedkomande høgtalaranlegget på Knarvik stadion

Arne sæbø fekkprisantydning somlåg godtoverdetvi hadde 300 000+eindel eige
arbeid.. Detblei gjort einmindre reparasjonsåanleggetfungerer. Nytt anlegg sa vi vel
måtte komatilbake i budsjettsamanheng. Mvhatle

Fra: Arne Kleivdal [mailto:arne.kleivdal@betonmast.no]
Sendt: 4. august 2016 10:18
Til: Therese Urdahl Braseth
Emne: SV: Vedkomande høgtalaranlegget på Knarvik stadion

Hei ThereseJ

Vi skal neste helg12.-14.augustarrangere den 18. NBK Tine Fotballskule med 300 barn på
Knarvik stadion.

Eg fann fram denne dialogen vi hadde før fotballskulen i fjor.
Kva er status på høgtalaranleggetno? Er detutbedra ?

Åleiga høgtalaranlegg kosta oss 7000,- i fjor, ogme håper me kan unngå dette i år.

Høyrer fra degJ

mvh

Arne

NBKTineFotballskule

Mobil: +47901 19455

Fra: Therese Urdahl Braseth [mailto:Therese.Braseth@lindas.kommune.no]
Sendt: 6. juli 2015 08:38
Til: Arne Kleivdal <arne.kleivdal@betonmast.no>
Emne: SV: Vedkomande høgtalaranleggetpå Knarvik stadion

Hei

Egsjekker utkva som er grunnen til dette. Vi har ikkje budsjettmidler i år til å investere i nytt
anlegg, men viss detkan fikses med enkle midler skal vi se på det.

Gir deg en tilbakemeldingnår vi har fåttsettpå det.

Med vennlig hilsen

Therese Urdahl Braseth
Eiendomssjef/Einingsleiar eining for eigedom
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' 56 37 56 58
Ë 93 06 27 47
therese.braseth@lindas.kommune.no

Fra: Arne Kleivdal [mailto:arne.kleivdal@betonmast.no]
Sendt: 3. juli 2015 10:35
Til: Therese Urdahl Braseth
Emne: Vedkomande høgtalaranlegget på Knarvik stadion

Hei Therese

Vi hadde i går kveld komitemøte i NBK Tine Fotballskule, som helga 14.-16.augustogså i år
aktiviserer 300 barn i alderen 6-13 år frå heile Nordhordland og deler avBergen.
Me får på møtetopplystfra daglegleiar athøgtalaranleggetpå Knarvik stadion er i ustand.
For atvi skal kunne avvikle dette arrangementeter vi avhengig avatvi fortløpande får gjeve
informasjon til deltakarane.
Eg henvender meg difor til degfor å be om athøgtalaranleggetvertsetti stand til dette
arrangementet.

Høyrer fra deg.

mvh
Arne Kleivdal
Arr.ansvarlig NBK Tine Fotballskule

Mobil: +47901 19455
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